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§ 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske 

fredagen den 15 mars. 

 

§ 2 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 

 

Till punkten övriga frågor anmäldes: 

 Möte med presidiet 

 Tillgänglighet till Resecentrum 

 Information från verksamheten 

 

Dagordningen godkändes i övrigt. 

 

 § 3  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2013-01-31 justerats den 1 februari. 

 

§ 4  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

 Kommunstyrelsens råd för funktionshindersfrågor 

Protokoll 2013-02-18 

 

 Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2012  

 

 Utbildningsprogram för ledamöter i Stockholms stads råd för 

funktionshindersfrågor  2013 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Utbildningsprogrammet har den 13 februari haft ett tema om 

arbetsformer i Stockholms stads FH-råd, där Älvsjö råd var representerat. 

Man pratade bl.a. om rådens roll i arbetet för att genomföra Stockholm 

stads ”Program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning”. 

Det är antaget av fullmäktige och gäller för perioden 2011-2016. Rådet 

beslöt att diskutera denna fråga som en egen punkt vid nästkommande 

sammanträde. 
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§ 5 

Informationspunkt vid stadsdelsnämnden 21 mars 

 

Rådet uppmärksammades på att stadsdelsnämnden den 21 mars kommer 

att få information om ”Arbetet inom omsorgen om personer med 

funktionsnedsättning”.  Informationen är öppen för allmänheten och rådet 

är särskilt välkommet att närvara. 

 

Eva Frykler informerade om vad punkten kommer att innehålla. 

Funktionshindersrådet kommer vid nästkommande sammanträde att få 

information om de brukarundersökningar som genomförts. 

 

§ 6 

Revidering av riktlinjerna för ärendeansvar mellan 

stadsdelsnämnderna inom individ- och familjeomsorgen, 

omsorgen om äldre personer och personer med 

funktionsnedsättning 

- remiss från kommunstyrelsen 

 

De föreslagna riktlinjerna omfattar ärenden inom individ- och 

familjeomsorgen, omsorgen om äldre personer och personer med 

funktionsnedsättning och innehåller främst uppdateringar och 

förtydliganden av de nu gällande riktlinjerna.  

 

Förvaltningen ser positivt på att de föreslagna riktlinjerna tar ett 

helhetsgrepp om socialtjänsten och omfattar alla tre 

verksamhetsområdena; individ- och familjeomsorgen, omsorgen om 

personer med funktionsnedsättning samt äldreomsorgen. De 

tydliggöranden av ansvarsfördelning och samarbete stadsdelsnämnder 

emellan, som görs i de förslagna riktlinjerna, syftar också till att minska 

riskerna för att individen hamnar utan socialtjänstens stöd och hjälp.  

 

Förvaltningen menar dock att det behövs ytterligare förtydliganden i 

riktlinjerna. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens tjänsteutlåtande. 
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§ 7 

Detaljplan Älvsjö Centrum, etapp 3 

- remiss från stadsbyggnadskontoret 

 

Etapp 3 i Älvsjö centrum omfattar de två sista kvarteren i centrumförnyelsen. Ett 

kvarter utgörs av bostäder i 5-6 våningar med ca 120 lägenheter. Kvarteret längst 

bort från stationen föreslås bli ett hotell i 16 våningar med ca 200 rum. Husen ska 

utformas för att klara störningar från trafik och ges en modern gestaltning, som 

bidrar till den nya stadsmiljö som nu byggs i Älvsjö centrum. 

 

Förvaltningen anser att de båda kvarteren och intilliggande gator har fått en 

genomtänkt gestaltning. De kommer att skapa en helhet med stadskänsla kring 

stationen och det nya centrumet. Men förvaltningen uttrycker tveksamhet kring 

lösningen med kvartersgator och placeringen av garageinfarterna samt efterlyser 

fler korttidsparkeringar, gatuträd och gröna tak och konstaterar ett behov av att 

stärka närliggande parker. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och vill särskilt instämma i det önskemål som 

förvaltningen framför om att det inrättas gruppbostäder eller servicelägenheter för 

funktionsnedsatta. Vidare bedömer rådet att parkeringsfrågan behöver ses över 

ytterligare för att få en bra lösning. Det är också angeläget att det planeras för bilar 

med parkeringstillstånd för rörelsehindrade. 

 

§ 8 

Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i 

ordinärt boende i Stockholms stad 2013 

 

Stadsdelsförvaltningen gör verksamhetsuppföljning av utförare på 

uppdrag av äldreförvaltningen. 

 

Verksamhetsuppföljning av nedanstående utförare anmäldes som ett 

komplement till tidigare gjort redovisning. Stadsdelen har brukare endast 

inom Finsk Hemtjänst. 

 

 HS Trygga Tillvaro Hemtjänst 

 AAA Flerspråkig Assistans 

 FSB Finsk Hemtjänst 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 
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Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 9   

Övriga frågor 

 

Möte med presidiet 

Mötet med presidiet flyttas till den 4 juni.  

 

Hemtjänsten 

Eva Frykler informerade om att stadsdelen fortsätter anordna möten med 

hemtjänstens utförare för att följa upp verksamheten. Det kommer också 

att anordnas fokusgrupper med brukarna till hösten, vilket visat sig vara 

ett lyckat tillvägagångssätt. 

 

Staden ska införa tidsredovisningssystem inom hemtjänsten, vilket 

kommer att utgöra underlag för faktureringen. Älvsjö utgör pilotområde 

och testar några system, resultat förväntas vara klart i maj.  

 

Översyn av ersättningen för vård- och omsorgsboende 

Eva Frykler informerade om att det pågår en översyn av 

ersättningssystemet för vård- och omsorgsboende. En övergång till en 

enhetlig nivå undersöks. 

 

Tomma platser på servicehuset 

Eva Frykler informerade om att stadsdelen för närvarande har alltför 

många tomma platser på servicehuset, vilket beror på att efterfrågan och 

behovet är mindre än det varit tidigare. 

 

Tillgänglighet Resecentrum 

Det finns brister i tillgängligheten till Älvsjö nya Resecentrum, bl.a. 

saknas det en nedåtgående rulltrappa. Punkten tas upp vid rådets  

nästkommande sammanträde för en mer övergripande diskussion. 

 

__________________________ 

 

 


